

Title (en)
Relax seat.

Title (de)
Ruhesitz.

Title (fr)
Siège de repos.

Publication
EP 0172116 A1 19860219 (FR)

Application
EP 85420126 A 19850711

Priority
FR 8411742 A 19840718

Abstract (en)
1. A relaxation chair, the seat (3) of which is articulated to the front legs (1), the back-rest (4) is articulated to the seat (3), and the arm-rests (5) are articulated to the back-rest (4), characterized in that the back-rest (4) is articulated to the back legs (2) by a pin (12) movable along a groove (13a) provided in each of the two rear legs (2), and the two arm rests (5) are connected to the tops of the front legs (1) by ratchet systems having several positions, with which it is possible to modify the inclination of the back-rest (4), the modification of its inclination involving, by displacement of the pin (12) in the groove (13a), a change of slope of the seat (3).

Abstract (fr)
Ce siège est du type le quel l'assise (3) est articulée sur les pieds avant (1) et le dossier (4) est articulé sur l'assise (3). Le dossier est articulé sur les pieds arrière (2) par un axe (12) coopérant avec une glissière (13) qui est aménagée dans chacun des deux pieds arrière et occupe une position proche de l'horizontale, des moyens étant prévus pour permettre de régler l'inclinaison du dossier (4) et la modification de cette inclinaison entraînant un déplacement de l'axe précité (12) dans sa glissière (13), et en conséquence une modification de l'inclinaison de l'assise (3) articulée au dossier.

IPC 1-7
A47C 1/032; **A47C 1/035**; **A47C 4/16**

IPC 8 full level
A47C 1/032 (2006.01); **A47C 1/035** (2006.01); **A47C 4/16** (2006.01); **A47C 4/26** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47C 1/03244 (2013.01); **A47C 1/035** (2013.01); **A47C 1/0352** (2013.01); **A47C 4/16** (2013.01)

Citation (search report)
• [A] NL 69316 C
• [AP] DE 3316533 A1 19841108 - PROVENDA MARKETING AG [CH]
• [A] BE 712453 A 19680731
• [A] CH 588840 A5 19770615 - KURZ GMBH

Cited by
US11185165B2; CN110294129A; EP0258156A3; FR2602406A1; EP0733324A1; AU668431B2; FR2596261A1; WO9210116A1; EP0236891B1; EP0247979B1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0172116 A1 19860219; **EP 0172116 B1 19881026**; AT E38136 T1 19881115; DE 3565765 D1 19881201; FR 2567733 A1 19860124; FR 2567733 B1 19870102

DOCDB simple family (application)
EP 85420126 A 19850711; AT 85420126 T 19850711; DE 3565765 T 19850711; FR 8411742 A 19840718